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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 23. februar 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 156 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).

Spørgsmål 156:

”På baggrund af Danske Fiskeauktioners ansøgning om tilladelse til afholdelse af 
auktion over fisk, som ikke landes til fiskeauktionen og på baggrund af 
NaturErhvervstyrelsens svar af 15. december 2012 anmodes ministeren om at 
gøre rede for, om det ikke er en miljøvenlig foranstaltning at afholde auktion over 
fisk, som ikke landes direkte til fiskeauktionen, men fragtes direkte til 
bestemmelsesmodtageren taget i betragtning af, at det er fisk, der landes i 
Østersøområdet.”

Svar:

Jeg har forståelse for Danske Fiskeauktioners synspunkt, og jeg går ind for en løsning, 
som tilgodeser miljøet.

Samtidig skal det sikres, at fisken lever op til reglerne, og at vi kan bevare den tillid, der 
er til fisk, som er købt på en auktion, hvor den kan beses af opkøberne og er undergivet 
kontrol fra auktionens side. Det er min opfattelse, at hvis Danske Fiskeauktioner opretter 
en filial i det område, hvor fisken skal landes, vil det være muligt både at tilgodese 
miljøet og de krav, der stilles til fisk, som sælges fra en fiskeauktion. I øvrigt kan jeg
henvise til mit svar på spørgsmål 154.
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